

Candidature Form for Board Membership

نموذج طلب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

Chairman and members of the Nomination and Remuneration Committee

السادة رئيس وأعضاء لجنة الترشيحات والمكافآت والموارد البشرية المحترمين

Greetings,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،

Based on the call of the Company to the opening of candidature of the Board new session, I apply for the membership of the Board of Directors of the Saudi Electricity Company, which will begin on 21/01/2024 until 20/01/2028, for a period of four years, in accordance with the provisions, regulations, controls, policies and procedures issued by the competent authorities.

بناءً على دعوة الشركة بفتح باب الترشح لعضوية المجلس للدورة الجديدة، فإنني أتقدم بالترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة السعودية للكهرباء التي ستبدأ بتاريخ 21/01/2024م حتى 20/01/2028م، لمدة أربعة سنوات، وفق الأحكام واللوائح والضوابط والسياسيات والإجراءات الصادرة من الجهات المختصة.

I hereby, the undersigned, apply for the membership of the Saudi Electricity Company Board of Directors for the next session, attaching the requirements and forms necessary for nomination, and acknowledge the validity of all the information contained therein. I am also aware that the application for nomination will be subject to review and audit of all the information contained therein in the light of the policies and conditions approved with the announcement, along with the relevant regulations. The applications will be accepted or excluded in the light of this.

بهذا أتقدم أنا الموقع أدناه، برغبتي بالترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة السعودية للكهرباء للدورة القادمة وأرفق لكم كافة المتطلبات والنماذج اللازمة للترشح وأقر بصحة كافة المعلومات الوارد بها، كما إنني على علم بأنه سيتم اخضاع طلب الترشح للمراجعة والتدقيق من كافة المعلومات الواردة فيه في ضوء السياسات والشروط المعتمدة مع الإعلان بجانب الأنظمة ذات العلاقة، وسيتم قبول أو استبعاد الطلبات في ضوء ذلك.

Full name			الاسم رباعي
Nature of membership	<input type="checkbox"/> Candidate as a shareholder <input type="checkbox"/> Nominated by a contributor, whose name is:	<input type="checkbox"/> مرشح بصفته مساهماً <input type="checkbox"/> مرشح من مساهم، واسمه:	طبيعة العضوية
Mobile number			الهاتف المحمول
Email			البريد الإلكتروني

Attachments	لا ينطبق N/A	مرفق attached	المرفقات
Copy of ID/Family card/CM			صورة الهوية الوطنية / سجل الأسرة / السجل التجاري
CV including academic qualifications and experiences			السيرة الذاتية تشمل المؤهلات التعليمية والخبرات العلمية
Form (3) for Board candidature, filled, signed by the candidate			نموذج رقم (3) للترشح لعضوية المجلس تعبئته وتوقيعه من قبل العضو المرشح.
Statement specifying the number and dates of the Boards of joint stock companies he/she has assumed or is still a member of.			بيان يوضح عدد وتاريخ مجالس إدارات الشركات المساهمة التي تولى عضويتها أو لازال عضواً فيها
A statement of companies or institutions that the candidate participates in it management			بيان بالشركات أو المؤسسات التي يشترك المرشح في إدارتها

<p>If the candidate has previously served on the Board of Directors of the Company, he\she must attach the following:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Number of board meetings held during each year of the session years, and number of meetings attended by him\her in person, and the percentage of attendance to the total meetings. 2. The standing committees in which the member participated, the number of meetings held by each of those committees during each year of the session, the number of meetings attended and the percentage of the member's attendance to the total meetings. 3. Summary of the financial results reached by the Company in each year of the session. 		<p>في حال المرشح سبق له عضوية مجلس إدارة الشركة السعودية للكهرباء، يجب إرفاق ما يلي:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- عدد اجتماعات مجلس الإدارة التي عقدت خلال كل سنة من سنوات الدورة، وعدد الاجتماعات التي حضرها أصالة، ونسبة حضوره إلى مجموع الاجتماعات. 2- اللجان الدائمة التي شارك فيها، وعدد الاجتماعات التي عقدتها كل لجنة من تلك اللجان خلال كل سنة من سنوات الدورة، وعدد الاجتماعات التي حضرها، ونسبة حضوره إلى مجموع الاجتماعات. 3- ملخص النتائج المالية التي حققتها الشركة خلال كل سنة من سنوات الدورة.
--	--	---

أقر بأنني أرفقت كافة المستندات وأفصحت عن كافة المعلومات المطلوبة لغرض الترشيح وأتعهد بصحة ما ورد فيها.

I acknowledged attaching all documents and disclosing all information required for candidature and I pledge the validity stated therein.

Name:		الاسم:
Date:		التاريخ:
Signature:		التوقيع: